
Referat FAU møte ved Åmot barne- og ungdomsskole 

Mandag 24 april 2023 kl. 18:00 – 20:00 

Sted: Personalrommet på barneskolen 

 

 

11/23  Godkjenning av innkalling og forrige møtereferat 

12/23  Valg av referent: Siw Thingstad 

 

13/23 

Ledelsen informerer: 

- Anerkjennelse i skolen: (Arne Jordet). Jobber mye med det. Fokus på ÅBUS og hele 

regionen Sør-Østerdal er med på dette. Formålsparagrafen er i fokus. (§1.1) Går igjen 

både i skole og barnehage. 

o Tre verdier som er trukket ut (av forskeren): Nestekjærlighet, likeverd og 

solidaritet.  

Lærere og andre ansatte har vært på seminar, og vært på kurs om hvordan anvende 

modellen.  

Det skrives logg, loggene sendes inn til forskerteamet for så å bli bearbeidet av 

forskerteamet. Hva lykkes vi med, hva får vi til – jobbe videre med det. 

Deretter jobbe i team, reflektere rundt resultater. Poenget er å bli bevisst på hvordan vi 

jobber.  

All info er anonymisert.  

- Fagnettverk. Henger litt sammen med anerkjennelse i skolen.  

Gutter i norsk skole taper, norsk skole er tilpasset jenter i følge resultater i nasjonale prøver 

osv. Gutter scorer dårligere enn jentene. Derfor etablert fagnettverk. Norsklærere, 

mattelærere og engelsklærere sitter sammen for å lage opplegg, 1.- 10 trinn.  

Ungdataundersøkelse slår fast at elever kjeder seg i timen.  

Nasjonal utfordring i norsk skole. Dette jobbes det med i fagnettverkene.  

- Spansk/kompetanse 

Vanskelig å få på plass stabil/varig kompetanse. Er kun 35 % stilling, derfor vanskelig å skaffe 

personell. Nettløsning per dags dato. Kan ikke tilby annet enn nettløsning i dag.  



- Lekser 

Ingen felles bestemmelse fra skolens side ang lekser eller ikke. Det handler om tilpasning til 

den enkelte elev. Noen klasser har leksefri, mens andre kull har lekser.  

o Innspill fra repr fra FAU: det bør være en felles enighet fra skolens side ang 

lekser eller ikke. Enhetlig filosofi slik at det er enklere for foreldre og elever å 

forholde seg til.  

Det oppleves som om det er for mye opp til hver enkelt lærer hvordan en 

forholder seg til lekser.  

 Treårig kompetansemål, slik at en sikrer at elevene kommer gjennom det de skal før 

de kommer over til neste nivå – videregående.  

Det er ønskelig fra skolens side å endre praksis slik at det er enighet angående lekser.   

 

14/23   

- Info fra KFU (kommunalt foreldreutvalg) møtet og diverse (Referat er tidligere sendt 

ut på mail) 

- Kort referat fra møte med Hanne Kristin Medlien- ungdomskontakt og kulturkontakt 

ang 17.mai. Fau tar kontakt med elevrådet for å høre hva de tenker ang rusfritt 

arrangement på 17.mai 

   

 

15/23  Dugnader – gjennomgang – hvordan jobbe videre med de? 

- Deles ut liste over hvordan dugnadene er fordelt.  

- Lions må kontaktes for å finne ut hvor mange kafeer som skal være.  

- Hvordan angripes «problemet»?  

- Sette en liten arbeidsgruppe?  

Dugnadsansvarlig i FAU! Oppnevne snarest. Ansvarlig må ha oversikt over dugnadene og 

holde listen oppdatert. Holde kontakten mellom skolen.  

 

 

16/23  TV aksjonen – hva gjør man? 

- Tv aksjonskomiteen har sendt forespørsel til FAU for å få til et samarbeid.  



- Forslag fra tv-aksjonen er om ett trinn er ansvarlig for tv- aksjonen. ÅBUS har for få 

elever pr trinn til at det er aktuelt her, men finnes det andre løsninger?  

- Diskuteres om det skal åpnes for at ett trinn skal være ansvarlig, eller om det skal 

være frivillig slik som det er i dag. Er det noe poeng å gå med de bøssene – det brukes 

store ressurser på det opplegget.  

- Innspill om å endre på opplegget, gjøre det til et digitalt arrangement.  

17/23  Avslutninger: likhet for trinn 1-4, 5-7, 8-10?’ 

- Skoleledelsen må komme med forslag så kan FAU gi innspill på forslagene. Bør være 

felles retningslinjer for alle trinn?  

18/23  Eventuelt 

- Fellesbursdager. Bør være kjent for alle klassene slik at det er likt.  

 

 

 


